
G E R E D J A  K R I S T E N   P R O T E S T A N  M A L U K U 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering gehouden op zondag 30 juni 2019 in de Beth-Cherem 
Kerk te Oost-Souburg, aanvang 14.00 uur. 

Aanwezig : Mw. A.T. Latuheru   ) 
Mw. J.J. Latupasinalo-Usmany  ) 

   Mw. S.F. Matitaputty   ) 
   dhr. J.F. Parinussa   ) Lid Kerkenraad 
   Mw. T. de Queljoe-Latuheru  ) 

   Dhr. A.M. Latuheru   ) 
   Mw. L. de Queljoe   ) Lid Kerkbestuur 
   Dhr. J.H. de Jong 
    
   15 gemeenteleden 

Afwezig :     

1. Opening 
 
Dhr. A.M. Latuheru heet de aanwezigen van harte welkom. Omdat ds. S. Akihary- 
Tehupuring in consistorie en tijdens de dienst al heeft gebeden beginnen we de 
vergadering met het zingen van Kidung Jemaat 18 en mevr. S. Matitaputty leest voor 
uit 1 Petrus 5 vers 1-11. 

2. Mededelingen 
 
Er zijn geen mededelingen 

3. Goedkeuring notulen vergadering 10 juni 2018 
 
 De notulen werden als bijlage bij de uitnodiging voor deze ALV gevoegd en worden 
blad voor blad doorgenomen.  

 Er zijn geen vragen en/of opmerkingen en de notulen worden goedgekeurd onder 
dankzegging aan mevrouw L. de Queljoe voor het opstellen hiervan. 

4. Jaarverslag secretaris 2018 
 
 Het jaarverslag werd als bijlage bij de uitnodiging voor deze ALV gevoegd. De heer  
W. de Jong vraagt welke 2 gezinnen hun lidmaatschap hebben opgezegd. Dit zijn de  
familie F. Matitaputty en familie E. Hoornick.  
 Er zijn verder geen vragen en/of opmerkingen. Het verslag wordt dan ook  
goedgekeurd onder dankzegging aan mevrouw L. de Queljoe voor het opstellen  hiervan. 

5. Financieel verslag 2018 
 
De heer J. de Jong heeft tijdelijk de functie van penningmeester overgenomen van 
mevrouw L. de Queljoe. Zij heeft per 1 april 2019 haar functie neergelegd.  
Het verslag wordt door de heer J. de Jong toegelicht. 
De heer F. Waisapy vraagt wat voor een organisatie Save Home is waar de collecte 
van de kerstviering 2017 naar toe is gegaan. Dit is een stichting op Ambon die 
noodopvang biedt aan kinderen op de Molukken die slachtoffer zijn van seksueel 
misbruik.  
De heer F. Dooms vindt de kosten voor het kerstpakket een grote kostenpost. 
Misschien dat het kerstpakket kleiner kan? Dit zal door het kerkbestuur en kerkenraad 
in een vergadering worden besproken. Ook vindt hij de overige kosten predikanten erg 
hoog. Dit komt omdat in 2018 2 nieuwe kerkenraadsleden zijn bevestigd. Ter 
voorbereiding hierop zijn er door verschillende predikanten coaching sessie gegeven 
waarvoor zij een vergoeding hebben ontvangen. 



De heer A. Latuheru legt uit dat er elk jaar een begroting wordt opgesteld en dat voor 
dit soort uitgaven bedragen worden gereserveerd. Zo zijn er “potjes” voor 
verschillende voorzieningen zoals kosten Beheerscommissie, coaching, bevestiging 
nieuwe kerkenraadsleden, jubileum etc. 

 Er zijn verder geen vragen en/of opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd met  
dank aan mevrouw de heer J. de Jong voor het opstellen hiervan. 
 Aan mevrouw L. de Queljoe zal decharge worden verleend. 

6. Benoeming kascommissie 
 
De kascontrole commissie, bestond dit jaar uit de heren K. Latuheru en J. Parinussa. 
Zij hebben de boeken gecontroleerd en een verklaring van goedkeuring ondertekend.  
  

 De heer J. Parinussa blijft nog 1 jaar lid en als nieuw lid stelt de heer F. Waisapy zich 
beschikbaar.  
Dhr. A. Latuheru bedankt de heren K. Latuheru en J. Parinussa voor het controleren 
van de boeken. 

7. Verkiezing Kerkbestuur 
 
 Dit jaar zijn er geen bestuursleden die reglementair aftreden.  
 Doordat mevrouw L. de Queljoe haar functie per 1 april 2019 heeft neergelegd heeft  
de heer J. de Jong de functie van penningmeester tijdelijk overgenomen totdat er een  
nieuwe penningmeester is gevonden. Er zal door het Kerkbestuur en Kerkenraad op  zoek 
worden gegaan naar een nieuwe penningmeester. Er wordt aan de aanwezigen  leden 
gevraagd of zij zich misschien beschikbaar willen stellen. De heer M.  Latupasinalo geeft 
aan op dit moment geen tijd te hebben maar in de toekomst wel  open staat een bestuursfunctie 
te willen bekleden. Ook wordt geopperd een  functie (bijv. 1e en 2e penningmeester/
secretaris) door 2 personen te laten invullen  zodat het minder belastend is. Dit zal door de 
kerkbestuur en kerkenraad in een  vergadering verder worden besproken. 
 
  
8. Verkiezing Kerkenraad 

  Dit jaar zijn er geen kerkenraadsleden die reglementair aftreden.  

  
9. Contributie 

Op een aantal gezinnen na zijn er geen grote achterstanden in de contributie. Diegene 
met grote achterstanden zullen door de kerkenraad en penningmeester worden 
bezocht. 

10. Mededeling kerkenraad/kerkbestuur 

 Met ingang van 1 januari 2020 zal de kerkelijke bijdrage met € 1,00 worden verhoogd 
van € 7,00 naar € 8,00. 
De reden hiervoor heeft indirect met de Beheerscommissie (BC) te maken omdat de 
kosten voor het kerkgebouw hoger zijn geworden. De BC heeft ook een verhoging van 
€ 25,00/maand per 1 januari 2020 doorgevoerd. Ook is de vergoeding van de 
predikanten per 1 januari 2018 met € 10,00 verhoogd. 
De heer F. Dooms zal per 1 september de catechisatielessen oppakken. Hij gaat verder 
met de 4 catechisanten die nog over zijn gebleven. Omdat de catechisanten stage lopen 
of al werken zal de heer Dooms de lessen bij hem thuis geven. Vanuit de kerkenraad 
zal met de heer Dooms overleg plaatsvinden welke thema’s behandeld dienen te 
worden. 
De ouders zullen hierover een brief ontvangen. 



11. Jubileum 50 jaar GKPM 
 
 Op 30 oktober 2019 bestaat GKPM 50 jaar. Dit willen wij niet ongemerkt voorbij  
laten gaan. Hierom is er een jubileumcomité samengesteld. 
 Zo zal er op zaterdag 16 november een eredienst worden gehouden die zal worden  
voorgegaan door ds. O. Ruff en drs. P.C. Verhaar-van Roon en waarbij predikanten  die (ooit) in 
onze kerk zijn voorgegaan of nog voorgaan  worden uitgenodigd.  
 Tijdens deze dienst zal de 1e generatie extra in het zonnetje worden gezet. Dit zijn 4  
personen. Na de dienst is er voor genodigden een gezellig samenzijn in Stichting Mae  Uku. 
 Op zaterdag 30 november wordt er een korendag georganiseerd en zal worden  
gehouden in de gereformeerde kerk op het Oranjeplein te Oost-Souburg. 
 Er zal ook nog een activiteit voor 18-40 jarigen worden opgezet. Dit zal in de loop van 
 volgend jaar gaan plaatsvinden. Het jubileumjaar zal als startpunt worden gebruikt. 
 Tijdens de berita Gereja zal regelmatig kenbaar worden gemaakt dat het  
jubileumcomité op zoek is naar vrijwilligers.  

12. Rondvraag 
 Geen. 

   

13. Datum volgende vergadering 

  In de maand juni 2020 na een dienst van 13.00 uur. 

14. Sluiting 

 De voorzitter dankt een ieder voor zijn aanwezigheid en vraagt de heer F. Dooms de  
vergadering af te sluiten met een gebed. 

   

    

   


